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14 квітня на головному залізничному вокзалі в Празі відбулося офіційне відкриття залу
відправлення пасажирів після чотирирічного ремонту. На імпрезі був присутній 
чеський президент Вацлав Клаус
і його італійський колега 
Джорджо Наполітано
.

  

Робота залу не припинялася і під час ремонту. Реконструкція обійшлася  італійській
компанії Grandi Stationu в більш ніж мільярд крон. За  словами директора Чеських
залізниць
Петра Жалуди, тепер стан 
празького вокзалу
відповідає рівню європейських аеропортів.

  

Згідно з інформацією Чеського радіо , італійська компанія отримає право на комерційне
використання головного залізничного вокзалу в
Празі на 30 років. На во
кзалі 
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залишається відремонтувати лише історичну будівлю, в якій розміщена Фантова кав'ярня.
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